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INTERNAL 

MO ČRS Bakov nad Jizerou, z. s., 
     Jizerní 35, 294 01 Bakov nad Jizerou, IČO: 185 720 57, 

e-mail: crs.mo.bakovnj@seznam.cz, www.mocrsbakov.cz, tel: 775286766 
 

Bakov nad Jizerou 7. 11. 2023 
Počet listů: 2 

 

ZÁPIS Z VÝBOROVÉ SCHŮZE ČRS MO BAKOV NAD JIZEROU 
konané dne 7. 11. 2023 od 18:00 hod. 

 
 
Přítomni:  Kilián Ladislav – předseda, Masaryk Tomáš – místopředseda, Dvořák Jan - jednatel, 

Venclák Karel – člen výboru, Podstatný Luděk – člen výboru, Frélich Karel – člen výboru, 
Dvořák Jaroslav – člen výboru, Kirschsehläger Jiří – člen výboru, Vyhlas Martin – člen 
výboru, Folprecht Josef – člen výboru, Kuboušek Pavel – zástupce hospodáře, Tomec Jan 
– předseda DK, , Jiří Grégr – člen výboru, Pavel Slabý – brigádní referent, Zeman Jan – člen 
DK, Králová Jana – účetní, pokladní,  

Omluveni:  
Neomluveni: Hájek Jakub – člen DK, Hýbner Dušan – hospodář 
 

Průběh schůze a přijaté usnesení 
 
1. Výborovou schůzi zahájil a řídil předseda Ladislav Kilián a vyslovil požadavek k činnosti na jednotlivých 
úsecích MO: 
 
a) Jednatel Jan Dvořák 

- seznámil přítomné s počátečním a konečným zůstatkem na účtu MO za období od 1. 10. 2023 do 
31. 10. 2023 - vzato na vědomí.  

- kontrola zápisu z výborové schůze ze dne 3. 10. 2023. 
-  seznámil s příchozí poštou na organizaci. 
- diskuse na nabídku fotopasti. 
- jednání se starostkou města Bakov nad Jizerou. Otevření lov dravých ryb na koupališti.  
- odeslané stanovisko na uzemní svaz ke dvou bodům sloučení členské známky s brigádní 

povinností a zavedení jednotné povolenky v celosvazovém rybolovu. Stanovisko bylo, že 
nesouhlasíme s navrženou změnou. 

- požádal výbor o součinnost 9.11.2023 na kontrolou plynu v Jizerní ulici 35.  
- informace ze svazu o spolupráci s novým SW RIS. Informace předána př. Tomcovi. 
- diskuse o SW RIS. 
- podepsána smlouva na optické připojení v Jizerní ulici 35 u společnosti CETIM. 
 

 
b) Místopředseda Tomáš Masaryk 

- přednesl návrh na konání rybářského plesu na Rychtě 24.2.2024 
-  vyhodnocení aplikování baktérií do Podzemanovi tůně od firmy Baktoma po letošní sezóně. 

Vytvoří termín se starostkou města Bakov nad Jizerou o další spolupráci s firmou Baktoma. 
- zhotoví ceduli na revíry „střeženo fotopastí“ 
- zhotoví samolepku „poštovní schránka je přemístěna“ 
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c) Př. Karel Frélich 
- vyhodnocení přívlačových závodů. 
 
 

d)    Př. Jan Tomec 
- Informoval o zakoupení routeru a nastavení Wi-Fi sítě. 
- Informoval o vytvoření zápisu do Bakovské kroniky o činnosti naší organizaci bakovských rybářů. 
- Informoval o zakoupení 2 keserů a kurtů. 

 
e) Př. Pavel Slabý 

-  instalace poštovní schránky. Schránky byla přesunuta z garážích vrat na spodní plot vedle 
vývěsky.  
 

f) Př. Jiří Grégr 
- diskuse o projektu odchovu ryb z jiker. 
- diskuse o rybníku ve Veselí na návsi. Kontrola stavu vody. 

 
g) Př. Jaroslav Dvořák 

- diskuse o dolovné. Přesunuto na leden 2024. 
- zkontroluje rybník ve Veselí. 

 
 
2. Přijatá usnesení: 
 

a) Výbor MO hlasoval o zakoupení fotopasti. 
 

Hlasování:  PRO 3    PROTI 8   ZDRŽEL SE 0 
 
Neschváleno 
 

b) Výbor MO odsouhlasil zakoupení keserů a kurtů. 
 

Hlasování:  PRO 11   PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 
Schváleno 

 
Příští termín výborové schůze stanoven na 5. 12. 2023 od 18:00 hodin. 

Zapsal: Tomáš Masaryk 
místopředseda MO 

 
         Ověřovatel zápisu: Mgr. Jan Dvořák 


